

华夏沪港通上证50AH优选指数证券投资基金(LOF) 暂停申购、赎回、定期定额申购业务的公告

公告送出日期:2020年6月18日

Table with 2 columns: 公告基本信息, 暂停相关业务的原因及恢复日期. Includes details about the fund's suspension and resumption of operations.

华夏稳定双利债券型证券投资基金 2020年第二次分红公告

公告送出日期:2020年6月18日

Table with 2 columns: 公告基本信息, 权益登记日. Details the dividend distribution for the fund, including dates and amounts.

关于中银活期宝货币市场基金暂停大额申购、定期定额投资及转换转入业务的公告

公告送出日期:2020年6月18日

Table with 2 columns: 公告基本信息, 暂停相关业务的原因及恢复日期. Announces the suspension of large purchases and regular investments for the fund.

华宝新活力灵活配置混合型证券投资基金恢复大额申购(含定投及转换转入)业务的公告

公告送出日期:2020年6月18日

Table with 2 columns: 公告基本信息, 恢复相关业务的原因及恢复日期. Announces the resumption of large purchases and regular investments.

融通关于旗下部分开放式基金新增安信证券股份有限公司为销售机构并参加其费率优惠活动的公告

Table with 2 columns: 基金名称, 基金代码. Lists funds and their codes for the announcement regarding the new sales institution and fee discounts.

金信基金管理有限公司 修改旗下2只证券投资基金基金合同的公告

Table with 2 columns: 序号, 基金名称. Lists the two funds whose contracts are being modified.

南华基金管理有限公司 关于旗下基金新增北京唐鼎耀华基金销售有限公司为销售机构并参加其费率优惠的公告

Table with 2 columns: 序号, 基金名称. Lists funds and their codes for the announcement regarding the new sales institution and fee discounts.

南华瑞鑫定期开放债券型发起式证券投资基金开放申购、赎回业务的公告

公告送出日期:2020年6月18日

Table with 2 columns: 公告基本信息, 申购赎回业务. Details the fund's operations and the announcement regarding the resumption of purchases and redemptions.

嘉合基金管理有限公司 关于旗下部分基金参加恒泰证券费率优惠活动的公告

Table with 2 columns: 基金名称, 费率. Lists funds and their corresponding fee rates for the announcement regarding the fee discounts.

嘉合基金管理有限公司 关于旗下部分基金参加恒泰证券费率优惠活动的公告

Table with 2 columns: 基金名称, 费率. Lists funds and their corresponding fee rates for the announcement regarding the fee discounts.

嘉合基金管理有限公司关于旗下部分基金增加排排网为销售机构并参加其费率优惠活动的公告

Table with 2 columns: 基金名称, 费率. Lists funds and their corresponding fee rates for the announcement regarding the new sales institution and fee discounts.